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GRANT TO TORONTO SYMPHONY ORCH ESTRA

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable

Mitchell Sharp, announced today that the Canadian Government will make

a grant to the Toronto Symphony to a?.i~w it to inaugurate the IrTTER-

N%TIONAL ARTS FESTIVAL OF OSAKA in the spring of 1969 at the invitation

of the Festival authorities .

The orcï: t! stra, under the direction of conductor Seiji Ozawa,

will give a serie .~ of eighr, concerts in Japan follcz,ring the inauguration

of the fest;iva:. .

The P:ini ster st.resse d t",e pre,t igi.o l.Is and exceptional nature of

T, :lî3 c'tiil.7n, He commAnts3 that it will provide an occasion for one

of the most outatpndi.ng Ganadli .an orchestras to contribute substantially

to the projrcti.cr, of Ca nada's ' cultural image in a country with which we

'; iready ha -;e very close ties .
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~*~~~-~Q;~ L tURÇNESTRE SYïIPHOP~I(U~ DE TORONT O

Le ScrréLa~_r d e F,i,ce 1t au . . Af t ai.res el:tér i.eures, Monsieur r;itchell

S::ar p, a annoncé aujo :•sd t :~.zi que le Fouverr_e.::er►t canadien accordera un e

.ub : e,zt icn à 1.' Orchestre sJl~pho :I~i qu:; de To: oIl:o paur lui permettre d t inau•-

gurer le FESTIVAL INTERNATIONAL DES ARTS D/0SAKA au nrinteaps 1969, à

l'invitation das autorités du Festivale Liorchestre, dirigé par le Maître

Sei ji OZAWA, entreprendra subséquE, .-- : ►:t une r :urnée de huit concerts au

~apon .

Le IIinistre a sot•''Tné le caractère prestigieux et exceptionnel

de cette invitation qui fournira à l'un des meilleurs orchestres canadiens

i'cccasio :2 c?e cor.tr_b d'une façon marquante au rayonnement culturel du

Cenada dans un des pays avac lesquels les liens sont déjà si étroits .
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